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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Radni - Sesja 

Protokół nr 18 

XVIII Sesja w dniu 27 lutego 2020  

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11: 56 tego samego 

dnia. 

Porządek obrad:    

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) stwierdzenie quorum, 

2. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31.01.2020r. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie 

oraz informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. 

4. Głos mieszkańców. 

5. Przedstawienie projektów uchwał: 

Druk nr 1 – w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 – dyskusja, podjęcie uchwały; 

Druk nr 2 -w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na 

lata 2020-2025 – dyskusja, podjęcie uchwały; 

Druk nr 3 – w sprawie sposobu świadczenia usług przez Punkt Selektywnej Zbiórki Opadów 

Komunalnych na terenie Gminy Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie uchwały;  

Druk nr 4 - w sprawie komunalizacji nieruchomości na wniosek - dyskusja, podjęcie 

uchwały; 

Druk nr 5 – w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę - dyskusja, podjęcie uchwały; 

Druk nr 6 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2020 - 

dyskusja, podjęcie uchwały; 

Druk nr 7 – w sprawie przejęcia od Powiatu Kołobrzeskiego zadania zarządzania 

publicznego drogami powiatowymi zlokalizowanymi na terenie Gminy Ustronie Morskie – 

dyskusja, podjęcie uchwały;  

Druk nr 8 – w sprawie zmian do Programu zwalczania barszczy kaukaskich na terenie Gminy 

Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie uchwały; 

Druk nr 9- w sprawie aplikowania Gminy Ustronie Morskie o środki w ramach konkursu 

ogłoszonego przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego naboru wniosków 
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działanie 1 „Poprawa zarządzania dziedzictwem kulturowym” Poddziałanie 1.2 Innowacyjne 

wykorzystanie infrastruktury do prezentacji dziedzictwa kulturowego – dyskusja, podjęcie 

uchwały; 

Druk nr 10 - w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej uchylenia lub zmiany treści uchwały 

nr XIV/111/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28.11.2019 r. w sprawie zbycia 

nieruchomości - dyskusja, podjęcie uchwały; 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym – dyskusja. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym – dyskusja. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9.  Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

1. Sprawy organizacyjne. Czas rejestracji: 00:00 – 01:02 

a) otwarcie 

b) stwierdzenie quorum, 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz. 

Stwierdził quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Hanna Caban 

3. Mirosław Dziewiałtowicz 

4. Ewelina Gabryszewska 

5. Olga Grajek-Górecka 

6. Krzysztof Grzywnowicz 

7. Marek Leciaho 

8. Roman Marciniak 

9. Barbara Płomińska 

10. Krzysztof Psykała 

11. Tomasz Rymaszewski 

12. Anna Sianos  

13. Andrzej Staszak 

14. Jolanta Szymczak 

15. Denis Tomala 

2. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31.01.2020r. 

Czas rejestracji: 01:03 – 01:47. 
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Brak uwag.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XVII sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z 

dnia 31.01.2020r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna.  

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. Czas rejestracji: 01:48 –07:27. 

Sprawozdanie przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska.  

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo w związku ze zmianą kwalifikacji pisma 

ze skargi na petycję. Wnioskował o wykreślenie druku nr 10 z porządku posiedzenia, 

skierowanie do ponownego rozpatrzenia przez komisje skarg, wniosków i petycji, jako 

petycję.  

Głosowano w sprawie zmiany porządku obrad - wykreślenie druku nr 10.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie porządku po zmianie: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna. 
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4. Głos mieszkańców. Czas rejestracji: 07:28 – 43:12. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Grzegorz Pytloch 

-Grzegorz Czachorowski 

-Krzysztof Grzywnowicz 

-Marek Leciaho 

-Krzysztof Szydłowski 

-Wójt Gminy 

-Andrzej Basarab 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Denis Tomala 

 

 

Dyskusja dotyczyła bieżącego utrzymania terenów gminnych – przebudowy ulicy Słonecznej 

– zalewania ulicy z działek sąsiednich, transmisji obrad na portalu you tube, braku inwestycji 

w gminie, wynagrodzeń pracowników GOSIR, wersji oszczędnościowej basenu, zabrania 

środków z drogi Ku Słońcu – zmiany projektu na drogę Ku Słońcu, planu realizacji inwestycji 

na rok 2020/2021, naborów o dofinansowanie i ubiegania się o środki zewnętrzne, terminu 

zakończenia projektu roboczego drogi. 

5. Przedstawienie projektów uchwał. Czas rejestracji: 43:13 – 01:20:39. 

a) Druk nr 1 – w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 – dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 43:17 – 52:33. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Radny Andrzej Staszak poinformował, że Radni podczas wspólnego posiedzenia komisji 

wydali opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Basarab 

- Marek Leciaho 

Dyskusja dotyczyła uzupełnienia kwoty na obsługę kamery wideo. 

 

Głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 

Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewelina Gabryszewska 
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Uchwała Nr XVIII/140/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27 lutego 2020 r. w 

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 została podjęta większością głosów.   

b) Druk nr 2 - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2020-2025 – dyskusja, podjęcie uchwały.  Czas rejestracji: 52:36 – 

55:18. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Radny Andrzej Staszak poinformował, że Radni podczas wspólnego posiedzenia komisji 

wydali opinię pozytywną. 

 

Dyskusja – brak 

Głosowano w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2020-2025: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Barbara Płomińska, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis 

Tomala 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Roman Marciniak 

Uchwała Nr XVIII/141/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27 lutego 2020 r. w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2020-

2025 została podjęta większością głosów.   

c) Druk nr 3 – w sprawie sposobu świadczenia usług przez Punkt Selektywnej Zbiórki 

Opadów Komunalnych na terenie Gminy Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 55:19 – 01:04:25. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Radny Andrzej Staszak poinformował, że Radni podczas wspólnego posiedzenia komisji 

wydali opinię pozytywną. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Szydłowski 

- Wójt Gminy 

-Skarbnik Gminy 

Dyskusja dotyczyła określonych ilości odpadów wielkogabarytowych, opon i odpadów 

remontowo-budowlanych, dowozu odpadów przez mieszkanców na PSZOK. 
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Głosowano w sprawie sposobu świadczenia usług przez Punkt Selektywnej Zbiórki 

Opadów Komunalnych na terenie Gminy Ustronie Morskie  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Uchwała Nr XVIII/142/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27 lutego 2020 r. w 

sprawie sposobu świadczenia usług przez Punkt Selektywnej Zbiórki Opadów Komunalnych 

na terenie Gminy Ustronie Morskie została podjęta jednogłośnie. 

d) Druk nr 4 - w sprawie komunalizacji nieruchomości na wniosek - dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 01:04:26 – 01:07:14. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

Radny Andrzej Staszak poinformował, że Radni podczas wspólnego posiedzenia komisji 

wydali opinię pozytywną. 

Dyskusja – brak 

Głosowano w sprawie komunalizacji nieruchomości na wniosek  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, 

Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, 

Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

PRZECIW (1) 

Olga Grajek-Górecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Hanna Caban, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

Uchwała Nr XVIII/143/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27 lutego 2020 r. w 

sprawie komunalizacji nieruchomości na wniosek została podjęta większością głosów.  

e) Druk nr 5 – w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę - dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 01:07:17 – 01:08:49 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

Radny Andrzej Staszak poinformował, że Radni podczas wspólnego posiedzenia komisji 

wydali opinię pozytywną. 
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Dyskusja – brak 

Głosowano w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 

Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Grajek-Górecka 

Uchwała Nr XVIII/144/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27 lutego 2020 r. w 

sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę została podjęta większością głosów.  

f) Druk nr 6 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2020 - 

dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:08:50 – 01:13:55. 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GOSIR Zenon Wajgert. 

Radny Andrzej Staszak poinformował, że Radni podczas wspólnego posiedzenia komisji 

wydali opinię pozytywną. 

Głosowano w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2020  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Uchwała Nr XVIII/145/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27 lutego 2020 r. w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2020 - dyskusja, podjęcie 

uchwały została podjęta jednogłośnie.  

 

g) Druk nr 7 – w sprawie przejęcia od Powiatu Kołobrzeskiego zadania zarządzania 

publicznego drogami powiatowymi zlokalizowanymi na terenie Gminy Ustronie Morskie 

– dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:13:56 – 01:15:27. 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Karwas referat IK. 
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Dyskusja – brak. 

 

Radny Andrzej Staszak poinformował, że Radni podczas wspólnego posiedzenia komisji 

wydali opinię pozytywną. 

Głosowano w sprawie przejęcia od Powiatu Kołobrzeskiego zadania zarządzania 

publicznego drogami powiatowymi zlokalizowanymi na terenie Gminy Ustronie Morskie 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Staszak 

Uchwała Nr XVIII/146/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27 lutego 2020 r. w 

sprawie przejęcia od Powiatu Kołobrzeskiego zadania zarządzania publicznego drogami 

powiatowymi zlokalizowanymi na terenie Gminy Ustronie Morskie została podjęta 

większością głosów.  

h) Druk nr 8 – w sprawie zmian do Programu zwalczania barszczy kaukaskich na 

terenie Gminy Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 

01:15:30 – 01:16:43. 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Karwas referat IK. 

 

Radny Andrzej Staszak poinformował, że Radni podczas wspólnego posiedzenia komisji 

wydali opinię pozytywną. 

Dyskusja – brak.  

Głosowano w sprawie zmian do Programu zwalczania barszczy kaukaskich na terenie 

Gminy Ustronie Morskie  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Uchwała Nr XVIII/147/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27 lutego 2020 r. w 

sprawie zmian do Programu zwalczania barszczy kaukaskich na terenie Gminy Ustronie 

Morskie została podjęta jednogłośnie.   
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i) Druk nr 9- w sprawie aplikowania Gminy Ustronie Morskie o środki w ramach 

konkursu ogłoszonego przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego naboru 

wniosków działanie 1 „Poprawa zarządzania dziedzictwem kulturowym” Poddziałanie 

1.2 Innowacyjne wykorzystanie infrastruktury do prezentacji dziedzictwa kulturowego 

– dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:16:45 – 01:20:36. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

Radny Andrzej Staszak poinformował, że Radni podczas wspólnego posiedzenia komisji 

wydali opinię pozytywną. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sylwia Halama 

- Marek Leciaho 

- Łukasz Molski 

 

Dyskusja dotyczyła braków w poprzednim projekcie na Amfiteatr,  

Głosowano w sprawie aplikowania Gminy Ustronie Morskie o środki w ramach 

konkursu ogłoszonego przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego naboru 

wniosków działanie 1 „Poprawa zarządzania dziedzictwem kulturowym” Poddziałanie 

1.2 Innowacyjne wykorzystanie infrastruktury do prezentacji dziedzictwa kulturowego  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Uchwała Nr XVIII/148/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27 lutego 2020 r. w 

sprawie aplikowania Gminy Ustronie Morskie o środki w ramach konkursu ogłoszonego 

przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego naboru wniosków działanie 1 

„Poprawa zarządzania dziedzictwem kulturowym” Poddziałanie 1.2 Innowacyjne 

wykorzystanie infrastruktury do prezentacji dziedzictwa kulturowego podjęta jednogłośnie.   

j) Druk nr 10 - w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej uchylenia lub zmiany treści 

uchwały nr XIV/111/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28.11.2019 r. w sprawie 

zbycia nieruchomości - dyskusja, podjęcie uchwały; 

Przerwa: 01:20:40 – 01:36:00 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym – dyskusja. Czas 

rejestracji: 01:06: 01 – 01:38:20. 

Informację przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska.  
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Dyskusja – brak.  

 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym – dyskusja. Czas rejestracji: 01:38:21 – 01:39:00. 

Informacje przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz.  

Dyskusja – brak. 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. Czas rejestracji: 

01:39:01 - 01:39:28. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że interpelacje są wstawiane na bip. 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. Czas rejestracji: 01:39:30 – 02:13:47 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Hanna Caban 

- Sylwia Halama 

- Krzysztof Psykała 

- Andrzej Basarab 

- Jan Adamczyk  

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Bernadeta Borkowska 

- Krzysztof Szydłowski 

- Bernadeta Borkowska 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

Dyskusja dotyczyła udzielonej odpowiedzi na interpelację odnośnie wynajmowania części 

boiska, przebudowy ulicy Wiejskiej, budowy płotu przez Urząd Morski, konsultacji 

z mieszkańcami w sprawie alei lipowej, która miała się odbyć do dnia 29 lutego zgodnie 

z wnioskiem radnych, terminu konsultacji społecznych 9-23 marca – forma pisemna, wycinki 

lip na ul. W. Polskiego, dziur w drodze naprzeciwko Klimczoka, pociągnięcia kabla z farmy 

fotowoltaicznej do GOSIRU 

10. Wolne wnioski. Czas rejestracji: 02:13:48 – 02:28:28 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jolanta Szymczak 

- Tomasz Rymaszewski 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Andrzej Basarab 

- Hanna Caban 

- Sylwia Halama 

- Bernadeta Borkowska 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Marek Leciaho 
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Dyskusja dotyczyła niedziałających lamp na ulicy Koszalińskiej w kierunku pól, 

zagospodarowania terenu obok CSR Helios – zwiększenia powierzchni dla korzystających z 

basenu odkrytego, Radni odnieśli się do wystąpienia mieszkańca uważając, że wystąpienie to 

było niepotrzebne, niesprawiedliwe, naborów prowadzonych przez Lokalną Grupę działania 

Siła w Grupie, spotkania z mieszkańcami dot. planu zagospodarowania ul. Jantarowej, 

budowy ścieżki rowerowej na Wojska Polskiego, projektu zazielenienia drzew za makulaturę, 

20 marca na PSZOKU – kto przywiezie makulaturę dostanie drzewko do nasadzenia, 

odnowienia promenady przy zachodniej części ul. Kościuszki – zdjęta nawierzchnia z 

chodnika, złego stanu drzewa na terenie jednostki wojskowej. 

11. Zamknięcie sesji. Czas rejestracji: 02:28:29 – 02:28:59. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof 

Grzywnowicz zamknął XVIII sesję Rady Gminy Ustronie Morskie.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

       Krzysztof Grzywnowicz 

  

 

Przygotował(a): Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


